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B e r e t n i n g  

o v e r  forslag t i l  lov  o m  t i l s k u d  t i l  op fø re l se  a f  s v ø m m e b a s s i n e r .  

(Afgivet den 10. august 1967). 

Udvalget har holdt to møder og har end- 
videre sammen med undervisningsministeren 
og embedsmænd fra ministeriet foretaget en 
besigtigelsesrejse, hvorunder udvalget har 
beset Herlufsholm Svømmestadion, svømme- 
hallen ved Gerlev Idrætshøjskole, Ugerløse 
kommunale svømmebassin, svømmesalen på 
Set. Jørgens skole i Roskilde, Frilufsbadet 
i Fløng og svømmebassinet ved Korsvejens 
skole i Tårnby. 

Under udvalgets drøftelser af lovforslaget 
har udvalget stillet spørgsmål til undervis- 
ningsministeren til besvarelse i et kommende 

samråd med ministeren. Spørgsmålet tilsig- 
ter at få belyst, hvor langt undervisnings- 
ministeriets interesse rækker i henseende til 
lovforslaget, og i hvilket omfang bestem- 
melserne i lov om fritidsundervisning kan 
få betydning i så henseende. 

Der er i udvalget enighed om, at man 
gennem lovgivningen bør give forøget støtte 
til befolkningens muligheder for svømning 
og svømmeundervisning, og at spørgsmålet 
må tages op i den kommende folketings- 
samling, eventuel i forbindelse med anden 
lovgivning. 

P. u. v. 

Svend Haugaard, 
formand. 


